
Lisbon Association 

Ordinær generalforsamling lørdag d. 2. september 2017.

Referat

Generalforsamlingen startede vanen tro præcis til tiden (1745 LT). Efter at dørene var 
lukket, åbnede formand SØL generalforsamlingen og konstaterede at alle formalia var i
orden.

Efter mange års tro tjeneste i LISBON Associations bestyrelse ønskede FØR at træde 
ud af bestyrelsen for at få tid til at hellige sig andre og meget mindre væsentlige 
opgaver. Stor tak til FØR for en utrættelig indsats - applaus!

SIE overtager FØRs plads i bestyrelsen (under forudsætning af at han blev valgt med 
applaus) en applaus han dog missede idet han kom for sent til generalforsamlingen - 
room for improvement!
Tillykke med valget til SIE og velkommen i den altid hårdt arbejdende bestyrelse.

Formanden konstaterede at foreningen p.t. ikke havde noget regnskab, da 
regnskabsåret var skredet lidt (skud-regnskabsår � ) - men fortvivl ikke - der er penge 
i kassen og når alle udgifterne er betalt er der stadig noget at føre over til Reunion 
2019.

Bestyrelsens forslag om at fastholde foreningens årlige kontingent til 200 kr. blev 
vedtaget uden de store protester.

Da der ikke var nogen indkomne forslag blev der gået direkte til punktet eventuelt.

VIT havde et forslag til en vedtægtsændring, han foreslog; At den eneste gyldige 
grund for valgte bestyrelsesmedlemmers fratrædelse fra bestyrelsen skulle være egen
død. Et forslag der udløste et stort latterbrøl. På grund af at tidsfristen for indkomne 
forslag var overskredet kunne VITs forslag ikke vedtages, men vil blive behandlet på 
næste generalforsamling.

Efter 3 minutter og 41 sekunder blev Lisbon Associations ordinære generalforsamling 
2017 erklæret for afsluttet med en stor SKÅL.
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